
Zápisnica z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

7.12.2020 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska, Milan  

                                   Galica, Miroslava Sihocká 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková    

Neprítomní poslanci: Katarína Kojšová  

Hostia:   Ján Jaško, Ing. Juraj Brziak   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 

 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Kvačany. 

4. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2021.  

5. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 

rozpočtu na rok 2021. 

6. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2021. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, zástupca 

starostu obce Milan Galica o 18,05 hod., z dôvodu PN starostu obce Jozefa Grúňa. Privítal 

všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie všetci prítomní boli od 

seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia a každý prítomný mal na sebe 

rúško. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Júliusa Kudzbela a Romana Lasáka. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Zástupca starostu prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Zástupca starostu informoval poslancov, že na obecný úrad boli doručené rozpočtové 

opatrenia. Odovzdal slovo Ing. Jurajovi Brziakovi, ktorý oboznámil poslancov s jednotlivými 

rozpočtovými opatreniami, ako aj predniesol žiadosť na navýšenie ročnej dotácie na mzdy 

a prevádzku školskej jedálne v sume 3.500,00 €, nakoľko tento rok bola školská jedáleň 

z dôvodu pandémie COVID-19 určitý čas zatvorená a zostala aj bez príjmov od cudzích 

stravníkov, čím neboli pokryté náklady na réžiu /platy zamestnancov ŠJ/. Poslanci s návrhom 

na navýšenie ročnej dotácie na ŠJ súhlasili. Zástupca starostu následne prečítal návrh 

uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 5/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 5/2020 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 4/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 4/2020 v pôvodnom znení návrhu,  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje navýšenie ročnej dotácie na 

mzdy a prevádzku školskej jedálne v sume 3.500,00 €. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslankyne Miroslavy Sihockej. 

 

3. Zástupca starostu informoval prítomných, že k návrhu dodatku č. 2 neboli na obecný úrad 

doručené žiadne písomné pripomienky. Pracovníčka OcÚ informovala poslancov o aktuálnom 

stave príjmov a výdavkov vynaložených na uloženie a odvoz komunálneho odpadu, ako aj 

predpokladaných nákladoch na rok 2021. Z dôvodu povinnosti obce zabezpečiť od 1.1.2021 

zber kuchynského odpadu v obci, ako aj zvýšenie poplatku za uloženie KO, bol navýšený 

poplatok za TKO na rok 2021, čo poslanci zobrali na vedomie a s navýšenou sumou súhlasili.  

Potom zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 

5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 2 k VZN 

Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany, neboli zaslané žiadne písomné 

pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok 

č. 2 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Zástupca starostu informoval, že k plánu práce HK neboli doručené žiadne pripomienky. 

Zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2021 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 

2021 bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval o doručení stanoviska HK k návrhu rozpočtu na rok 2021. Hlavná 

kontrolórka odporučila schváliť návrh rozpočtu na rok 2021 ako vyrovnaný v úhrnnej výške 

príjmov 1.063.611,00 € a výdavkov 1.063.611,00 €. Návrh rozpočtov na roky 2022-2023 

odporučila zobrať na vedomie. Zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

na rok 2021. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Zástupca starostu odovzdal slovo Ing. Jurajovi Brziakovi, ktorý oboznámil poslancov, že 

k návrhu rozpočtu neboli doručené žiadne pripomienky, takže sa môže schváliť v takej 

podobe, ako bol navrhnutý. V prípade potreby, sa budú dať urobiť zmeny rozpočtovými 

opatreniami počas roka. Následne zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2021, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2021 bez programovej štruktúry ako 

vyrovnaný, s celkovými príjmami vo výške 1.063.611,00 € a celkovými výdavkami 

1.063.611,00 €,   

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2022 a 2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť Anny 

Majerčiakovej na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2020. Podľa schváleného 

Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je 

úľava vo výške 50 %. Túto žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. Potom 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Majerčiakovej o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2020,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Vlastimila Majerčiaka a Janu Majerčiakovú s dcérou Karin Debnárovou, 

nakoľko sa dlhodobo nezdržiavajú v obci, 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



Zástupca starostu navrhol navýšenie mzdy starostovi obci, na základe jeho celoročnej práce. 

Po dohode poslancov na sume, prečítal návrh uznesenia:   

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje navýšenie mzdy za mesiac november 

2020 starostovi obce Jozefovi Grúňovi o 50 %. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Július Kudzbel, Peter Húska,  

                                                    Milan Galica, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec Július Kudzbel požiadal o navýšenie kontajnerov na plasty pre BD č. 257, nakoľko 

im je jedna 1100 l nádoba málo, teraz keď sa vyváža iba 1x do mesiaca. Poslanci sa dohodli 

na tom, že sa zvezie 1 nádoba spod Kvačianskej doliny, ale bude zapožičaná len na zimu a jar 

a v lete, keď sa vývoz plastov uskutočňuje 2x do mesiaca, bude znova umiestnená pod 

dolinou. Ďalej Milan Galica poprosil poslancov, ktorí budú mať čas, aby prišli pomôcť 

v sobotu 19.12.2020 ozdobiť stromček pred obecným úradom.  

 

8. Na záver zástupca starostu obce Milan Galica skonštatoval, že boli prerokované všetky 

body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,00 

hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: /zástupca starostu/ 

Katarína Kunová    ........................................ Milan Galica      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      

Július Kudzbel      ........................................ 

 

Roman Lasák         ........................................ 


